
    PREZYDENT 
MIASTA PABIANIC

Pabianice, dnia 14 października 2022 r.

SPM-I.0003.37.2022

Szanowny Pan
Krzysztof Rąkowski
Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pabianicach
w/m

dot. odpowiedzi na interpelację w sprawie bezpłatnej komunikacji miejskiej w Pabianicach
w     dniu 1 listopada 2022r.

Odpowiadając  na  interpelację  Koalicyjnego  Klubu  Radnych  Pabianice  złożoną  w  dniu

27 września 2022 r. przez Pana Radnego Gabriela Grzejszczaka dotyczącą zniesienia opłat za usługi

komunikacji miejskiej w dniu 1 listopada 2022 r. uprzejmie informuję, że Miasto Pabianice dokłada

wszelkich  starań,  aby  zapewnić  sprawny  transport  i  w  związku  z  tym  zleca  spółce  MZK

maksymalną możliwą do realizacji ilość kursów. Co roku, komunikacja miejska cieszy się w dniu

1 listopada bardzo dużym zainteresowaniem pasażerów, a autobusy—szczególnie w godzinach 9-13

— kursują często z maksymalną możliwą liczbą pasażerów. Oceniam, że koszt biletu autobusowego

nie  stanowi  bariery.  Właściciele  samochodów,  którzy  decydują  się  na  tkwienie  w  korkach,

poszukiwanie  miejsc  postojowych  i  ponoszenie  opłat  parkingowych,  mają  inne  motywacje  do

przejazdu samochodem niż niechęć do skasowania biletu autobusowego (w przypadku właścicieli

samochodów osobowych posiadających Kartę Pabianiczanina jest to symboliczna opłata 1,50 zł). 
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